
Hei!

Elomarkkinat onnistuivat niin hyvin kuin vain kaikkien aikojen pienimmällä talkooporukalla voi.
Saimme lähes poikkeuksetta myönteistä palautetta myyjiltä. Elomarkkinoiden jäte-, wc ym. kulut
enemmän kuin kaksinkertaistuivat aiempiin tapahtumiin, mutta emme kuitenkaan kuluihin täysin
uponneet, vaan päät jäivät ainakin vielä pinnalle. Taloudenhoitaja laskee vielä lopulliset luvut ja
ilmoitamme niistä myöhemmin - viimeistään hallituksen kokouksessa 30.8.2022 (klo 16, mikäli B & B
Neulomotielle käy; tästä ilmoitan vielä myöhemmin). Joidenkin laskujen osalta tiedot saattavat tosin
tulla vasta klubi-iltaan mennessä.

Kiitän vielä kaikkia tavalla tai toisella markkinoihin osallistuneita, nimiä mainiten:

Pekka Auvinen
Reino Kiviniemi
Mikko Koivisto
Alpo Kumpulainen
Arto Mölsä
Risto Nikunen
Jorma Pastila
Jarmo Rantalainen
Jorma Tuominen
Matti Vuorlahti
Pauli Väntönen

Terveys- ja matka- ym. syistä enemmän kuin puolet veljistä ei osallistunut vuoden tärkeimpään
aktiviteettiin, mikä kyllä huolestuttaa klubimme tulevaisuuden kannalta. Jos yllä mainitusta ryhmästä
puuttuu joku nimi, ilmoittakaa minulle.

Jatkossa, kulujen jatkuvasti noustessa, joudumme nostamaan myyntipaikkojen hintaa - kerran
pirusti, eikä aina nirusti. Ehdottaisin, että paikkojen hinnat voisivat olla esimerkiksi 75 euroa
kulmapaikoista ja 60 euroa muista. Myös yhdistysten, puolueitten yms. paikkojen hinnoittelua tulee
tarkastaa.

Seuraava ponnistuksemme on Orimattilan Joulu 2022 -lehti, jonka oikolukua lehtitoimikunta alkaa
pian suorittaa. Lehden myynti ajoittuu myöhempään syksyyn ja siihen osallistuvat kaikki.

Ikäväkseni ilmoitan, että Jorma Oesch on päättänyt erota leijonista. Asia käsitellään normaalien
kokouskäytäntöjen mukaan hallituksen kokouksessa ja klubi-illassa. Kiitos Jormalle leijonavuosista
ja hyvää jatkoa.

Hyvää alkanutta toimintavuotta kaikille leijonille ja ladyille perheineen! t.

Pauli Väntönen
klubin presidentti


